

مقدمة تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

Kuwait is one of the countries of the Middle East located in the southwest of the continent of Asia, specifically in the northwest corner of the Arabian Gulf. It is bordered to the south by the Kingdom of Saudi Arabia, to the north and west by the Republic of Iraq, and to the east by the waters of the Arabian Gulf, and it is considered the third smallest country in the Arabian Gulf area, and ranks fifth in oil reserves around the world.

ترجمة مقدمة تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

الكويت هي إحدى دول الشرق الأوسط والواقع في الجنوب الغربي من قارة آسيا، وبالتحديد في الركن الشمالي الغربي من الخليج العربي، فيحدها من الجنوب المملكة العربية السعودية، ومن الشمال والغرب الجمهورية العراقية، ومن الشرق مياه الخليج العربي، وتعتبر ثالث أصغر دولة من دول الخليج العربي مساحة، وتحتل المرتبة الخامسة في احتياطي النفط حول العالم.

موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

The name of Kuwait was given to the country as a diminutive of the word "Kut", which means a house built in the form of a fortress or fortress with water next to it. In the desert region, it enjoys a dry continental climate, where you find the summer is very hot, and the winter is bitterly cold with irregular rainfall. As a result of Kuwait's location near the waters of the Gulf, its climate is humid, especially in the summer, and the State of Kuwait is considered one of the countries It is sovereign and independent, and its capital is the State of Kuwait, and its system of government is a constitutional monarchy, inherited by the sons of the Al-Sabah family since they took power in 1756 under the leadership of Sheikh Sabah the First, who followed the same approach and rules that worked to modernize and develop Kuwait and put it at the forefront of the advanced and prosperous world.

ترجمة موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

أطلق اسم الكويت على الدولة تصغيراً من كلمة "كوت" والتي تعني البيت المبني على شكل قلعة أو حصن وبجانبه المياه، ودولة الكويت تتربع على أقصى ارتفاع لها عن سطح البحر يصل إلى ٣٠٠ متر، حيث يغطي معظم مساحاتها الأرضية الصحراء الرملية المنبسطة، ونظراً لموقعها الجغرافي في الإقليم الصحراوي فهي تتمتع بمناخ قاري جاف، بحيث تجد فصل الصيف فيها شديد الحرارة، وفصل الشتاء بارد قارس مع هطول للأمطار بشكل غير منتظم، ونتيجة موقع الكويت بالقرب من مياه الخليج فيسود على مناخها الرطوبة وخاصة في فصل الصيف، كما تعتبر دولة الكويت من الدول ذات السيادة المستقلة، وعاصمتها دولة الكويت، ونظام الحكم فيها نظام ملكي دستوري، يتوارثه أبناء آل الصباح منذ توليهم الحكم عام ١٧٥٦ بقيادة الشيخ صباح الأول،

الذين ساروا على نهج وقواعد واحدة عملت على تحديث وتطوير الكويت ووضعها في طليعة الدول المتطورة والمزدهرة

خاتمة موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

The rulers of the State of Kuwait did not hesitate to make Kuwait a sovereign and independent state from the Ottoman Empire, until the era of Sheikh Mubarak Al-Sabah, who signed the Protection Agreement by the British Empire in 1899 AD, through which the Kuwaitis worked to establish the foundations of the modern state, and also ensured stability for them. the foreign policy until the protection treaty was abolished in 1961 and the independence of the State of Kuwait was declared on November 11, 1962 AD.

ترجمة خاتمة موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي للصف السادس

لم يتهاون حكام دولة الكويت في جعل الكويت دولة ذات سيادة واستقلال عن الدولة العثمانية، حتى عهد الشيخ مبارك الصباح الذي قام بتوقيع اتفاقية الحماية من قبل الإمبراطورية البريطانية وذلك عام ١٨٩٩ ميلادي، عمل من خلالها الكويتيون على ترسيخ وبناء قواعد الدولة الحديثة، كما ضمننت لهم الاستقرار السياسي الخارجي إلى أن ألغيت معاهدة الحماية عام ١٩٦١ وتم إعلان استقلال دولة الكويت في ١١/ نوفمبر/ ١٩٦٢ م